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内容概要

　　《新基点·全国高等院校商务英语专业本科系列规划教材·商务知识子系列：国际贸易实务（英
文版）（第2版）》以国际贸易流程作为基础框架，包含了绪论、国际贸易术语、商品价格、商品描
述、货物运输、货物运输保险、国际货款收付、贸易单证、索赔和不可抗力等共九章内容。
《新基点·全国高等院校商务英语专业本科系列规划教材·商务知识子系列：国际贸易实务（英文版
）（第2版）》强调学以致用，突出全英浸泡式的教学模式，并体现外贸专业的特点，具有较强的实
践性、实用性和可操作性。
它既是一本专业的贸易教材，也是外贸英语的语言教材，适合高校商务英语专业的学生，贸易类大专
院校的学生和从事外贸业务需要强化外贸英语语言的学习者使用。
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书籍目录

第一章 导论国际间贸易的起因国际贸易与国内贸易的差异国际贸易的分类进出口贸易的程序本书的基
本内容总结主要术语缩略语练习单证样本第二章 国际贸易术语三种贸易术语的解释规则2010年国际贸
易术语解释通则基本概念贸易术语在使用中应注意的问题贸易术语选用的决定因素总结主要术语缩略
语练习第三章 出口商品的价格出口价格的表达影响定价的因素价格的计算价格的评估价格的沟通总结
主要术语缩略语⋯⋯第四章 商品条款第五章 国际货物运输第六章 货物运输保险第七章 国际货款支付
第八章 出口单证第九章 商检、索赔、不可抗力和仲裁参考书目
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章节摘录

版权页：插图：According to Longman Dictionary of Business English,insurance meansthe practice of sharing
among many persons, risks of life or property that would otherwise be suffered by only a few.This is effected by
each person paying a sum of money called a premium, which is put into apoolor insurance fund,out of which
money is paid to the few who suffer loss.A prudent trader,therefore, will usually take out insurance for the cargo in
thehope that any unexpected danger will be offset by a pre-determined charge.In so doing, hecan be sure that if any
unfortunate incident covered occurs during the carriage of the goods,he will be compensated. Iliis explains why
nowadays cargo transportation insurance hasbecome an indispensable part of international trade. Without
adequate insurance andprotection of the interests of those with goods in transit, international trade can not
bedeveloped to its present stage.In international trade, cargo transportation insurance means that the insurant,
referred toas either the exporter or importer, enters with the insurer, normally an insurance company and/or an
underwriter into a contract of insurance in which the insurant undertakes the paymentof an insurance premium
and the insurer will, according to the terms indicated in the insurancecontract, indemnify the insurant of any loss
that occurs within the scope of coverage.
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